
Nuorisovaltuusto Pisto 

ti 28.3.2023 klo 17- 

Veturitallit, lämpiö 

 

PÖYTÄKIRJA 

 

Läsnä: Tuukka Lappi, Tatu Särkkä, Senni Lahti, Moona Kerälä, Kiia Väisänen, Eino Ala, Aleksi Nikulainen, 

Pauli Ikonen, Ellanoora Romunen, Julia Zidani, Kasper Kilpeläinen ja Tobias Kraft 

Kummivaltuutetut: Risto Mykkänen, Katja Väistö, Aleksis Laurila 

sihteeri: Pia Niilo-Rämä, mukana Irja-Liisa Ruohonen-Pöppönen 

 

54. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin ajassa 17.05 

55. Valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat 

Valittiin: Aleksi Nikulainen ja Eino Ala 

56. Aktivointirahahakemukset, rahaa jaossa 1000 

       56.1 Jäppilän koulu, 300 euroa- "Olisi hyvä, että oppilailla olisi enemmän toimintaa ja tekemistä 

välituntisin. Pelaaminen, leikkiminen ja erilaisten tarvikkeiden käyttö innostaisi varmasti monia. Olisi 

mukava, että voisimme tehdä monenlaisia asioita, koska kaikki eivät halua pelata peliareenalla tai kiipeillä." 

Ohessa on siis ote Jäppilän oppilaskunnan hallituksen kokouksesta, jossa nousi esille tarve erilaisille 

liikunta- ja toimintavälineille (kuten katupelimaalit ja -mailat, katuliituja, heittopalloja, frisbee-kiekkoja, 

pomppukeppejä, lisää ehjiä jalkapalloja, tarrapallopelejä, hula-vanteita), joita oppilaat voisivat välituntisin 

käyttää. Tällä hetkellä välineistöä on hyvin niukasti; lähinnä pallo jalkapallon pelaamista varten ja 

jonkinlaisia esteitä esim. esteradan tekemiseen. Aiemmin olleet välineet ovat kulutuksen myötä 

huonokuntoisina päätyneet poistoon. 

Välituntitoiminnan lisäksi koulullamme olisi tarve saada hankituksi varalle luistimia tai hiihtotarvikkeita, 

koska kaikilla oppilailla ei ole omia tarvikkeita. Näiden hankintojen myötä kaikkien osallistuminen 

opetukseen toteutuisi paremmin. 

Uusiin hankintoihin arvioidut kustannukset olisivat 300€, koska tarkoituksena on huomioida 

mahdollisimman hyvin koko koulun ikäjakauma, ja monipuolinen toiminnallisuuden tukeminen. 

Oppilaskunnan hallitus on omalta osaltaan sopinut olevansa aktiivisesti kartoittamassa oppilaiden 

tarkempia toiveita sekä toimivansa välineistön käyttöön liittyvissä asioissa opettajien kanssa. 

Päätös: Myönnettiin 300 euroa 

       56.2 Harjun koulu, 300 euroa- Harjun koulun oppilaskunta järjestää toukokuussa teemapäivän, johon 

liittyy pukeutumista, pieniä kilpailuja ja pientä tarjottavaa koko koululle. Päivän tarkoituksena on innostaa 



oppilaita yhteisöllisyyteen ja hauskaan yhteiseen toimintaan lukuvuoden viimeisen viikon aikana. Anomme 

rahaa tarjoiluun ja palkintoihin. 

Päätös: Myönnettiin 300 euroa 

      56.3 Virtasalmen koulu, 300 euroa- Pihalle pingispöytä/pelipöytä (pöytiä) ja jäännösrahalla erilaisia 

pihapalloja. Pöydät vaihtelevat 140 - 220€ ja pallot noin 15€/kpl 

Päätös: Myönnettiin 300 euroa 

57. 400 euron lahjoitus Pyhän Henrikin Suurpriorion Keski-Suomen komentajakunnan tukiyhdistys ry:ltä. 

Pisto saa päättää miten käytetään. Bänditoimintaan? Tapahtumaan? Erilaisiin hankintoihin? 

Tehdään ehdotuksia seuraavaan kokoukseen ja päätetään yhdessä. 

58. Lautakuntien kuulumiset ja kummivaltuutettujen kuulumiset 

Edellisen vuoden budjetteja, avustuspäätökset ja keskustelua kaavoituksen tiedottamisesta. 

59. Muut asiat 

      Kouluun välipalamasiina- käytiin keskustelua asiasta. Pia selvittelee asiaa. 

      Enemmän sähkölataus tolppia Pieksämäelle (koulun lähelle).  Selvittelen ja myös latauskaappia 

      Ti 16.5 klo 9-14 koululaisten ja opiskelijoiden Taloustaitotapahtuma Veturitorilla. Ollaan mukana. 

Kasper, Pauli ja Tobias ovat suunnittelutiimissä. 

60. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 17.37. 

 

 

_________________________________________ 

puheenjohtaja 

 

 

_________________________________________                 ____________________________________ 

Pöytäkirjantarkastajat                 Pöytäkirjantarkastajat  


